

Statement no. 92-39 (Sept. 10, 1991) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade to the Fourth APEC Ministerial meeting, in Bangkok

Déclaration no. 92-39 (10 septembre 1992) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, à la quatrième rencontre ministérielle de la CEAP, à Bangkok

Statement no. 92-45 (September 24, 1992) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the Wall Street Journal Conference on the Americas in New York

Déclaration no. 92-45 (24 septembre 1992) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur à la Conférence du Wall Street Journal sur les Amériques, à New York

Statement no. 92-47 (September 30, 1992) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, to the ExportVision '92 Conference

Déclaration no. 92-47 (30 septembre 1992) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur, à la conférence VisionExport 92, à Toronto

Statement no. 92-50 (October 14, 1992) Notes for an address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry, Science and Technology and Minister for International Trade, at ExportVision'92 conference in Montreal

Déclaration no. 92-50 (14 octobre 1992) Notes pour une allocution de l'honorable Michael Wilson, ministre de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie et ministre du Commerce extérieur à la conférence VisionExport 92, à Montréal

Statement no. 92-52 (October 20, 1992) An address by the Honourable Michael Wilson, Minister of Industry Science and Technology and Minister for International Trade, to the Canadian Manufacturers' association "Canadian Manufacturing Week" opening ceremony in Toronto